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Møde dato 

26. april 2022 

Mødested 

Personalerum 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.15 - 19.15 

Møde nr. 

 

Mødeleder  

 

Afbud til 

Anders Henriksen på 21 64 60 34, via AULA eller 

på anhe@kolding.dk 

Deltagere 

Medarbejderrepræsentanter: Kirsten Ellerbek og Linda Nielsen 

Forældrevalgte: Anne Vittrup, Ivan Mosegaard, Lone Leth-Nydahl, Maria Andresen, Thomas Schmolke, 

Lone la Cour Kryger og Dorte Karstens (suppleant) 

Ledelse: Rune Robert Friis og Anders Henriksen 

Elevrådsrepræsentanter: Matil (5.B) og Astrid (6. klasse) 

Bemærkninger 

Ordstyrer: Lone la Cour Kryger 

Afbud: Kirsten Ellerbek, Anne Vittrup, Astrid Vittrup, Rune Robert Friis, Lone Leth-Nydahl deltager kun i 

første halvdel af mødet 

 

— 

Dagsorden 

01.01 Godkendelse af dagsorden - kl. 17.15-17.17  

01.02 Godkendelse af referat fra seneste møde – kl. 17.17-17.20 

01.03 Orientering – kl. 17.20-17.35 

01.03.1 Formanden + øvrige forældre  

Intet nyt 

01.03.2 Ledelsen 

Vi er i gang med skoleårets planlægning. 

01.03.3 Personale 

Glidende overgang er kommet rigtigt godt i gang på skolen. I 3 dage i maj tager GLO-gruppen ned 

i spejderhytten. 

SFO laver en fast udedag om tisdagen. Den nye touch-skærm er taget i brug. 

Klubben: Der er rigtigt mange børn tilmeldt. 3. klasse har lige nu mulighed for at prøve klubben 

hver torsdag. 

01.03.4 Elevrådet 

Der har ikke været afholdt møde. 

01.04 Status på skolebestyrelsesvalget – kl. 17.35-17.40 

https://www.kolding.dk/
mailto:anhe@kolding.dk
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Side 2 

Orientering omkring valgmødet. Der er indgået aftale om fredsvalg 

01.05 Drøftelse af punkt til budget-udvidelsesforslag (problematik omkring musiklokale) – kl. 

17.40-18.10 

Skolebestyrelsen ønsker at fremsætte et budgetudvidelsesforslag med henblik på løsning af 

kapacitetsudfordring i henhold til elevprognose. Vi mangler et musiklokale eller et klasselokale. En 

mulig løsning kan være realisering af fysisk udviklingsplan punkt A for Sjølund-Hejls Skole. 

Samtidig ønsker skolebestyrelsen at gøre opmærksom på, at flere klasselokaler er for små i 

forhold til antallet af elever i de enkelte klasser. 

01.06 Evaluering af den nye form på skolefesten – kl. 18.10-18.25 

01.06.1 Form og indhold til skolefesten 

Nogle manglede skuespillet. Måske er gymnastiksalen lidt for stor til diskoteket (billedkunst 

bedre?)  

Nogle aktiviteter blev ikke besøgt så godt. Måske et klippekort til aktiviteterne rundt på skolen. 

En rigtig god oplevelse af, at der skete mange spændende ting. 

Det var en fantastisk god stemning og alle besøgende blev fordelt rigtigt godt rundt på skolen. 

Måske skal vi næste år bedre forklare bevæggrundene for den nye form og indhold. 

Post-corona var det rigtigt dejligt, at vi kunne samles i klasserådene. 

Stor ros til 5. klasserne for deres gyser-aktiviteter. 

01.06.2 Skolebestyrelsens rolle og opgaver 

Ingen kommentarer. 

01.06.3 Bespisning (opdeling af familier + klasserådenes rolle) 

Det fungerede rigtigt godt med spisning i klasserne. Det var rigtigt hyggeligt. Men dog en 

udfordring, at nogle familier måtte splitte sig op og spise forskellige steder. 

Fedt, at det lykkedes at aktivere alle forældrerådene. Det fungerede bedre, at der var spisning 

klassevis i forhold til tidligere.  

Vigtigt, at forældrene giver besked, hvis de bager kage. 

01.07 Orientering: Skoleårets planlægning – kl. 18.25-18.35 

01.07.1 Normeringsberegninger 

Kort gennemgang. 

01.07.2 Hvor langt er vi i processen, og hvilke indsatsområder arbejder vi med i personalegruppen? 

Kort gennemgang af tidsplanen og indsatsområder. 

01.08 Fremlæggelse af processen omkring helhedsplanen – kl. 18.35-19.00 

Gennemgang af helhedsplanen. Der er formandsmøde i morgen, hvor der arbejdes videre med 

helhedsplanen. 

01.09 Planlægning af sidste bestyrelsesmøde i dette skoleår (bespisning m.m.) – kl. 19.00-19.05 

Vi slutter af med et ordinært møde, hvor der også er deltagelse af byrådspolitiker, Mads 

Kloppenborg. Opgradering af den sædvanlige bespisning, når du det er sidste møde. 

01.10 Punkter til kommende møder – kl. 19.05-19.10 

01.10.1 Dato for sommerfest (maj-møde) 

01.10.2 Fremtidige familie-caféer 

01.10.3 Overskoling til Christiansfeld Skole (maj-mødet: Anne, Maria og Thomas forbereder punktet) 

01.10.4 Oplæg fra Sabine fra KSU (maj-mødet) 

01.10.5 Planlægge dagsorden til besøg af Mads Kloppenborg (maj-møde) 

01.10.6 Den gode historie (kommunikationsstrategi = august- eller september-mødet) 
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Side 3 

01.10.7 Gennemgang og revidering af principper (herefter opdatering af hjemmesiden = den nye 

bestyrelse til efteråret) 

01.11 Evt. – kl. 19.10-19.15 

Orientering om det nye ”Krible-krableområde” 

Familie-café. 

 

TASK-LISTEN fra sidste møde (revideres ved mødets afslutning): 

 

Oversigt over TEMAER: 

1. SFO-tema 

Henrik, Linda og Thomas 

2. Skole-hjem samarbejde, herunder overskoling til Christiansfeld Skole:  

Anne, Thomas og Maria. 

3. En god skole for alle 

Lone La Cour, Thomas, Lone Leth-Nydahl 

4. Kommunens erhvervs- og vækststrategi:  

Thomas, Ivan og Anders 

 


